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DRUŠTVO GRAĐEVINSKIH INŽENJERA 
RIJEKA 
51000 Rijeka, Viktora Cara Emina 5 

 
Tel.  206-130,    fax. 331-100                                             

 
 
 

 
 

Z A P I S N I K 
 

sa sastanka 8. sjednice Predsjedništva DGIR-a održanog 
14. travnja 2011. 

 
 

Sastanak je održan u 14 sati u poslovnim prostorijama Grada Rijeke, Titov trg 3. 
 
Nazočni članovi predsjedništva: Dragan Blažević, Tamara Pavlović, Jagoda Pilko, prof.dr.sc. 
Aleksandra Deluka – Tibljaš, Laura Čendak (u zamjenu za Denisa Orbanića) 
 
Opravdano odsutni: mr. sc. Ivica Plišić, Narcizio Dalsaso, Zoran Mladenić, Vanja Rački 
Neopravdano odsutni:  
Ostali prisutni: Suzana Čolić 
 
Predsjednik DGIR, Dragan Blažević, dipl. ing. građ., pozdravio je sve prisutne članove 
predsjedništva i nazočne. 
 
 
Potom je jednoglasno usvojen prije predloženi 
 
 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 7. sjednice Predsjedništva (prijedlog e-mailom) 
2. Stručno usavršavanje – izvještaj o održanom seminaru javne nabave Informacija o 

izvršenju obveza po prošloj sjednici 
3. Informacija o ustrojavanju Udruge ovlaštenih voditelja građenja  
4. Prijedlog dopisa za podupirajućeg člana društva od strane pravnih osoba (prijedlog e-

mailom) 
5. Rasprava i usvajanje Financijskog izvještaja Društva za 2010. godinu (prijedlog e-mailom) 
6. Organizacija godišnje skupštine HSGI u Rijeci dana 27. i 28.05.2011. 
7. Organizacija godišnje skupštine DGIR-a u Rijeci za mjesec svibanj s izmjenom statuta i 

mjesta sjedišta društva 
8. Prijedlog za godišnju nagradu HSGI-a 
9. Sufinanciranje stručnog izleta „Srce slavonije“ 
10. Kratka prezentacija Agencija za poticanu stanogradnju Rijeka (APOS) 
11. Razna pitanja i prijedlozi 
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Ad 1. Usvajanje Zapisnika sa 7. Sjednice Predsjedništva  
Predsjednik DGIR je pročitao Zapisnik sa 7. Sjednice Predsjedništva, te otvorio raspravu. Nije bilo 
primjedbi te je Zapisnik jednoglasno usvojen u predloženom tekstu.  
 
 
Ad 2. Stručno usavršavanje – izvještaj o održanom seminaru javne nabave Informacija 
o izvršenju obveza po prošloj sjednici 
Predstavnica povjerenstva za cjeloživotno obrazovanje u okviru programa HSGI-a Suzana Čolić 
prisutne je izvjesila o posljednjem održanom seminaru na temu Provedba zakona o javnoj nabavi u 
graditeljstvu, koji je održan dana 25.03.2011. godine u prostorijama Građevinskog fakulteta. 
Predavač je bio Robert Urek iz Rijeke. Seminaru je prisustvovao 21 polaznik, od čega je njih 17 
ostvarilo prava na izdavanje potvrda o ostvarenju bodova HSGI-a iz razloga što se radilo o 
polaznicima građevinske struke, dok je za 4 polaznika potvrde o sudjelovanju izdao DGIR. Ukupno 
je uplaćeno 11.700 kn na ime kotizacija. Troškovi realizacije seminara su 2.340,00 kn, za troškove 
organizacije evidencije i obrade podataka za sudionike seminara od strane HSGI-a 1.700,00, 
2.400,00 kn za predavača seminara, te 70,00 kn za konzumaciju pića, što ukupno iznosi 6.500,00. 
Odaziv seminaru je bio dobar iz razloga što su donijeti pravilnici o izmjenama i dopunama 
pravilnika o stručnom usavršavanju (NN 23/11), te činjenici da se radilo o temi koja je korisna i 
ekonomistima i pravnicima, a što je i potvrdio odaziv strukture polaznika. 
Sljedeći seminar pod nazivom Upravljanje projektom izgradnje dvoranskog plivališta Kantrida 
predavača Zvonka Štimca, predviđen je za 20.05.2011. godine.  
Izvještaj o seminaru je prihvaćen.  
 
 
Ad 3. Informacija o ustrojavanju Udruge ovlaštenih voditelja građenja  
Predsjednik DGIR-a je izvijestio Predsjedništvo da je početkom mjeseca travnja ove godine 
osnovana Udruga ovlaštenih voditelja građenja koja pokušava raditi kroz podružnice i za koju je 
predviđena članarina, a ne kako smo mi predlagali da članstvo ide kroz temeljna društva. 
Predsjednik Udruge je član predsjedništva HSGI-a. DGIR je zaprimio pristupnicu u članstvo Udruge 
te će se ista staviti na WEB stranice DGIR-a. 
Udruga je namijenjena svim voditeljima građenja, odnosno sudionicima u gradnji, tako da se u nju 
ne bi učlanjivali isključivo građevinari već bi obuhvaćala i električare, strojare i ostale struke. 
Po izvješću donijet je zaključak da će DGIR podupirati rad Udruge i sukladno mogućnostima i 
davati potporu. 
 
 
Ad 4. Prijedlog dopisa za podupirajućeg člana društva od strane pravnih osoba 
(prijedlog e-mailom) 
Predsjednik DGIR-a je pripremio prijedlog dopisa i oglednih primjeraka, a koji su prethodno svim 
članovima predsjedništva poslani na e-mail uz poziv na predsjedništvo. 
Prijedlog dopisa i oglednih primjeraka je prihvaćen, kao i izgled na memorandumu i WEB 
stranicama DGIR-a, uz napomenu da će se operativno izgled istih i dorađivati u dogovoru s 
podupirajućim članovima i osobom zaduženom za WEB DGIR-a. 
 
 
Ad 5. Rasprava i usvajanje Financijskog izvještaja Društva za 2010. godinu (prijedlog 
e-mailom) 
Predsjednik DGIR-a je svim članovima na e-mail poslao financijski izvještaj, a koji glasi:. 
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Financijski izvještaj za 2010. 
Opis  Iznos u kn 
    
Prihodi   
Prihodi od članarine 2010.g.(popis u 
prilogu) 26.200,00 
Uplate za Građevinar 11.160,00 
Članarina za prethodne godine 2.100,00 
Kotizacije za seminare 24.400,00 
Kamate 187,00 
Ukupno prihodi 64.047,00 
    
Rashodi   
Troškovi Građevinara 10.980,00 
Materijalni troškovi (ZAP i biljezi, izrada 
pečata) 1.046,37 
Troškovi administratora za 2008. (brutto) 9.787,24 
Troškovi održavanja Internet stranica 2.460,00 
Dnevnice I putni troškovi 5.456,00 
Reprezentacija (domjenak-okrjepa uz 
seminar, pokloni) 4.040,19 
Donacija za izlet - Pospišil 2.000,00 
Troškovi predavača 4.324,70 
Izrada potvrdi 2.214,00 
Ukupno rashodi 42.308,50 

DOBITAK 21.738,50 

 
Nakon objašnjenja dostavljenog financijskog izvještaja otvorena je rasprava. Predsjednik 
nadzornog odbora Danko Holjević prihvatio je izvještaj, te su ostali članovi predsjedništva kao 
takvoga i usvojili. 
 
 
Ad 6. Organizacija godišnje skupštine HSGI u Rijeci dana 27. i 28.05.2011. 
Predsjednik DGIR-a je izvijestio da smo ostali zatečeni prijedlogom HSGI-a da se ovogodišnja 
skupština održi u Rijeci, kao i zainteresiranosti svih članova predsjedništva HSGI-a za istim, te da 
je nakon kratkog razmatranja prijedlog HSGI-a je i usvojen. 
Skupština bi se trebala održati 27. i 28.05.2011. godine, što znači da traje dva dana , od čaga prvi 
dan troškove snosi HSGI, a drugi dan troškove bi snosio DGIR. Iz iskustva se zna da drugi dan 
ostane cca 50% odazvanika, tako da se drugi dan planira obilazak gradilišta Islamskog centra, a 
zatim bazena na Kantridi nakon čega bi se na bazenu ostalo i na zajedničkom ručku. 
Skupština bi se mogla održati u vijećnici Grada Rijeke ili u sali hotela Neboder. Predsjednik je 
također izvijestio da su već izvršeni razgovori s potencijalnim sponzorima troškova održavanja 
skupštine, tako da se nadamo da ćemo moći u potpunosti udovoljiti zahtjevima HSGI-a. 
Otvorena je rasprava, dodatnih sugestija na navedeno nije bilo osim prijedloga da se u obilazak 
gradilišta mogao uzeti kampus na Trsatu. Predsjednik je objasnio da je i ta varijanta bila u 
razmatranju međutim zbog razjedinjenosti cijelog kompleksa kampusa i ograničenosti u vremenu 
trajanja obilaska gradilišta i tendencije da se posjećuju gradilišta koja su u tijeku, ova varijanta nije 
uzeta u realizaciju. 
Donijet je zaključak da se prihvaća domaćinstvo skupštine HSGI-a u razdoblju 27. i 28.05.2011. 
godine, te se zadužuje organizacijski odbor u sastavu Predsjednik, tajnik, član DGIR-a Čolić 
Suzana, te ostali članovi predsjedništva za provedbu istoga. 
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Ad 7. Organizacija godišnje skupštine DGIR-a u Rijeci za mjesec svibanj s izmjenom 
statuta i mjesta sjedišta društva 
Predsjednik DGIR-a je izvijestio kako je potrebno ići u izmjenu statuta DGIR-a, a za kojega je bio 
zadužen član predsjedništva Narcizio Dalsaso. Također je potrebno uzeti u obzir i činjenicu da se 
Građevinski fakultet seli na novu adresu i u nove prostorije te je potrebno izmijeniti i sjedište 
DGIR-a, pa se predlaže da nova adresa DGIR-a bude na adresi APOS-a Grada Rijeke s kojim bi se 
sklopio Ugovor, a sve iz razloga što je njihova adresa u centru grada i da bi pošta za DGIR mogla 
stizati na određenu adresu. 
Predsjednik je također naveo ako se ne stigne s izmjenom statuta do mjeseca svibnja i nije neki 
veliki problem, ali da će se u svakom pogledu to nastojati odraditi u što skorije vrijeme. 
Prof.dr.sc. Aleksandra Deluka – Tibljaš s obzirom na sve ranije navedeno predložila je da joj se 
dostavi stari statut i prijedlog novoga, pa će pravna služba Građevinskog fakulteta to privesti kraju. 
Donijet je zaključak da će se krenuti s izmjenom statuta i usuglašavanjem statuta sa statutom 
HSGI-a, te da će predsjednik s pravnom službom to odraditi na način da će on uputiti prijedlog 
novog statuta na način da se donese potpuno novi statut, a ne da se ide na izmjenu postojećeg 
statuta. 
Predsjednik je također predložio da s ravnateljem APOS-a dogovori daljnju suradnju, te promjenu 
adrese DGIR-a na adresu Milana Smokvine Tvrdog 2, II kat. 
Prof.dr.sc. Aleksandra Deluka – Tibljaš je također predložila da se sa Građevinskom fakultetom 
zaključi sporazum o daljnjoj suradnji i korištenju prostorija na novoj adresi fakulteta, na način da bi 
DGIR imao svoje prostorije. 
 
 
Ad 8. Prijedlog za godišnju nagradu HSGI-a 
Na zadnjoj sjednici HSGI-a gosp. Nobilo je predložio da izvođač radova na Islamskom centru u 
Rijeci podnese zahtjev za kandidaturu za godišnju nagradu HSGI-a, te je takav prijedlog upućen 
GP KRK-u. Od strane GP KRK-a dostavljen nam je zahtjev koji će biti upućen u HSGI, a kojim oni 
predlažu Sretena Galanića dipl.ing.građ. za dobivanje godišnje nagrade uz opis građevine koja se 
izvodi. 
Prijedlog je stavljen na raspravu, a svi prisutni članovi predsjedništva su se složili s istim, te je 
prihvaćena kandidatura Sretena Galanića dipl.ing.građ. za dobivanje godišnje nagrade, uz 
napomenu da se prijedlog kao takav uputi HSGI-u na daljnje raspravljanje i odlučivanje. 
 
 
Ad 9. Sufinanciranje stručnog izleta „Srce slavonije“ 
Poziv i opis izleta stavljeni su na WEB stranice DGIR-a. 
Predlaže se da DGIR osigura 4.000,00 kuna za održavanje izleta, kako se ne bi prekinula stalna 
suradnja ovakvog sadržaja. Također je predloženo da se izlet boduje. 
Prijedlog je usvojen, DGIR će sufinancirati izlet s 4.000,00 kuna. 
 
 
Ad 10. Kratka prezentacija Agencija za poticanu stanogradnju Rijeka (APOS) 
APOS Grada Rijeke ima stalno zaposlena 2 djelatnika, do sada u ovom sastavu su odradili objekte 
na Rujevici, a trenutno rade na projektima na Drenovi i Martinkovcu. APOS radi sa potpunom 
podrškom Grada Rijeke. Imaju svoje prostorije, a koje bi po potrebi mogao koristiti i DGIR. 
 
 
Ad 11. Razna pitanja i prijedlozi 
Predsjednik je obavijestio da nam se javila kolegica koja je iz Opatije a radi u Umagu u upravnom 
odjelu za izdavanje dokumenata prostornog uređenja, a kojoj je DGIR izrazio podršku kako u 
priključenju DGIR-u, tako i u osnivanju vlastitog društva. 
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Što se tiče monografije DGIR-a sakupljaju se dokumenti, te su predsjednik i član DGIR-a Suzana 
Čolić obavili razgovor sa gosp. Muževićem od kojega su dobili papirnate dokaze o društvu, kao i 
korisne informacije za izradu monografije. Suzana Čolić je preuzela dokumentaciju i obvezu izrade 
monografije, a koja bi trebala biti gotova za najkasnije dvije godine kada će DGIR biti staro 65 
godina. 
 
 
U Rijeci, 14. travnja 2011. 
                                                                               Ovjerovitelji zapisnika: 
 

1. Dragan Blažević, dipl. ing. građ. 
 

______________________________ 
Tajnik: 
 
Tamara Pavlović, stuč. spec. ing. aedif.  
 
___________________________ 
 
 


